
          
 

MONDELINGE VRAGENMONDELINGE VRAGENMONDELINGE VRAGENMONDELINGE VRAGEN    

 
De raad van de gemeente Zwolle in vergadering bijeen op maandag 6 oktober 2008; 
 
Onderwerp: Voortgang Hoge Laar 
 
Inleiding  
Voor het reces werd afgesproken dat de gemeente met het Deltion in conclaaf zou gaan over de 
voortgang van het Hoge Laar. Het speelt echter al veel langer en toch gebeurt er volgens Ulu 
Spor al tijden niks. Contact met de gemeente gaat moeizaam. Voortgang is er niet. Duidelijkheid 
al helemaal niet. En ook zijn er nog geen mensen van het Deltion College gesignaleerd op het 
Hoge Laar. 
 
Daarnaast baart de accommodatie van CSV’28 zorgen bij Ulu Spor. Momenteel staat het al 
geruime tijd leeg, terwijl gas, water en licht er nog op zitten. Dit kan leiden tot kraken, vandalisme 
en brandstichting! Zonde van zo’n mooie accommodatie en locatie! 
 
Dat brengt ons bij de volgende vragen: 

1. Klopt het dat de voortgang omtrent de situatie rond het Hoge Laar nagenoeg nihil is? Zo 
ja waarom is dat zo? 

2. Wat gaat er nu uiteindelijk gebeuren met het Hoge Laar, welke rol krijgen de verenigingen 
(die daar gevestigd zijn) hierin en hoe worden zij hiervan op de hoogte gesteld? 

3. Wat zijn exact de plannen voor de accommodatie van CSV’28?  
 
Met vriendelijke groet, 
 
Namens de SP-fractie; 
Emile Hoogterp 


